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Z  A  P  I  S  N  I  K 

s  40. sjednice Općinskog vijeća Vareš,  
održane 28.06. 2012. godine 

 
  

Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da će prije zvaničnog početka današnje sjednice 
Vijeća, na Inicijativu OSCE Terenski ured Zenica i u skladu sa Zaključkom OV sa 38. sjednice i uz  
suglasnost Kolegija OV, od strane predstavnika iz Terenskog ureda Zenica, biti predstavljeni letci i 
plakate vezano za Etički kodeks izabranih zvaničnika, odnosno i sam Etički kodeks izabranih 
zvaničnika Općine Vareš. 

Predstavnik OSCE Terenski ured Zenica Milan Suzić izvršio je promociju Etičkog kodeksa i u 
svom izlaganju skrenuo je pažnju na važnost uloge građana u donošenju i provedbi Etičkog kodeksa. 

Nakon završene prezentacije predstavnik OSCE Milan Suzić pozvao je sve prisutne da  
postavite dodatna pitanja ako imaju potrebu i podijelio je upitnike svim prisutnima. 

Nije bilo dodatnih pitanja.  

Josip Malbašić – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 40. sjednicu s početkom 
u 9,30 sati, u velikoj sali Općine Vareš.  

 Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici:  Ismet Abdulahović, Dženana Bešić, Tajiba Brkić, Dženana Hafizović, 
Izudin Ibrišimović, Kenan Kamenjaš, Džemo Kevrić, Milan Knežević, Ešref Likić, Ivan Lučić, Josip 
Malbašić,  Željko Matić, Mario Mirčić, Majda Muftić, Nihad Parić, Mato Pavić, Elvir Rožajac, Jasmin 
Salketić, Dragan Sekulić, Nikola Šimić i Jelena Zlobec. 

 Odsutni–Nema. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik - Hamdo Fatić, sekretar Općinskog 
vijeća - Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika, zamjenica općinskog pravobranioca – Elma 
Brčić,  ispred Službe za privredu i finansije – Dragan Orozović,  ispred Službe prostorno uređenje i 
obnovu - Snježana Kokor, ispred Službe za civilnu zaštitu – komandir PVJ Izudin Muftić, predsjednici 
političkih stranaka, ispred JP „Vareš-stan“ d.o.o. Vareš – Željka Petrović i Senad Dramalija, ispred JP 
Veterinarska stanica d.o.o. Vareš – Suljo Abadžija i Jadranka Radoš, ispred JU Dom zdravlja Vareš – 
dr. Anto Jelić i dr. Edhem Aščerija, ispred JU Centar za socijalni rad Vareš – Nihada Gondžo i Hrvoje 
Čabrajić, ispred JU Opća biblioteka Vareš – Jasmina Šijak, ispred JPU Dječiji vrti ć – Darija Kuhar i 
Halima Ahmedović, ispred PS Vareš – Karamustafić Edin,  predsjednik MZ Vareš – Enver Fetišević, 
predsjednik MZ Pogar – Ivo Mutić, predsjednik MZ Ravne – Fajko Kapetanović, predsjednik MZ 
Daštansko - Dragan Josipović, predsjednik MZ Duboštica – Tihomir Pendić, predsjednik MZ 
Borovica – Grga Vukančić, predsjednik MZ Vareš – Enver Fetišević i predstavnici OSCE – Terenski 
ured Zenica Johanna Kisielak i Milan Suzić. 

 Sekretar Općinskog vijeća izvijestio je Vijeće da na 39. sjednice OV održane  31.05.2012. 
godine nije bilo zaključaka da bi se mogao podnijeti izvještaj o njihovoj realizaciji. Na 39. sjednici  
OV postavljeno je 9. Na 6 vijećničkih pitanja vijećnici su dobili odgovor u pismenoj formi ili je 
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Općinski načelnik sam usmeno na 39. sjednici OV dao odgovor na postavljena vijećnička pitanja. Na 
3 vijećnička pitanja Služba nije dobila nikakav pisani odgovor od strane nadležnih. 

Općinski načelnik Hamdo Fatić u okviru  aktuelne problematike na području općine Vareš, 
izvijestio je Vijeće da nema novih informacija i upoznao je prisutne o dešavanjima koja su u toku. 
Prodaja Rudnika olova, cinka i barita u stečaju i dobivanje koncesionih ugovora je u toku i pri kraju. 
Što se tiče tendera za hidro minicentrale, taj postupak je u toku, prijedlog je bio na Vladi pa je vraćen 
nadležnom ministarstvu da se izvrši dopuna. Koncesioni ugovor za Kamenolom ispod Očevije, tu se 
čeka donošenje novog zakona. Projekti koje smo imali u ovoj godini, ZP10 14 kuća je pri kraju. 
Projekat asfaltiranja lokalnih puteva Daštansko-Višnjići, Zaruđe-Strica i projekat u Neprivaju, tu 
imamo žalbu BBM Vareš i predmet je kod Federalnog ureda za žalbe. Po drugi put poslana je 
urgencija u kojoj tražimo da se predmet što prije riješi. Projekat asfaltiranja ulica u gradu je 
definitivno pri kraju. Sredstva  koja je Općina Vareš trebala obezbijediti, dogovoreno je da se to riješi 
sa ODRAZ-om i ODRAZ je pristao da dio sredstava oni riješe. Projekti iz vodnih naknada-poziv je u 
toku i završit će se projekti vodovoda Mačak i Zubeta. Otvara se novi projekat vodosnadbijevanja 
Kadarića. Nismo zadovoljni sredstvima koja smo dobili, ali se nadamo da bi se projekat mogao 
završiti ove godine. Pozvao je sve prisutne da ako imaju dodatnih pitanja da ih mogu postaviti pod 
tačkom „Tekuća pitanja“ 

 Predsjedavajući OV pozvao je vijećnike koji nisu zadovoljni sa dobivenim odgovorom na 
vijećnička pitanja ili imaju dopunska pitanja, da se izjasne. 
 
Elvir Rožajac – Izjasnio se da je dobio djelomičan odgovor od Općinskog načelnika u vezi 
asfaltiranja gradskih ulica i pristupa katoličkom groblju i greblju Glavica. Postavio je dopunsko 
pitanje: Da li će se radovi na asfaltiranju gradskih ulica i pristupa katoličkom groblju i greblju Glavica 
realizovati u ovoj Izbornoj godini ili će biti neke naredne godine? 
- Džemo Kevrić – Izjasnio se da je na prošloj sjednici OV postavio dva vijećnička pitanja. Na jedno 
pitanje nije dobio odgovor, a odnosi se na dostavu podataka o Domovima po mjesnim zajednicama, 
gdje bi se održavali predizborni skupovi. U vezi odgovora na drugo postavljeno vijećničko pitanje, 
koje se odnosi na sanaciju dijela lokalnog puta Striježevo-Kokoščići (početak i završetak radova), 
izjasnio se da nije zadovoljan.  O tome je dao  komentar i prijedlog za rješavanje problema sanacije 
dijela puta. 
- Ivan Lučić – Izjasnio se da na postavljena dva vijećnička pitanja na prošloj sjednici nije dobio 
odgovore i podsjetio je Vijeće na iste. Postavio je dopunsko pitanje: a) Iz kog razloga nisam dobio 
odgovore? i b) Kada ću dobiti odgovore? Traži da mu se usmeno odgovori na današnjoj sjednici 
Vijeća.  
- Mato Pavić – Podsjetio je Vijeće na postavljana vijećnička pitanja na prethodnim sjednicama koja se 
odnose na postavljanje javne rasvjete na Selištu i na odgovor u kome je navedeno da će se rasvjeta 
raditi kada Općina obezbijedi sredstva. Upoznao je načelnika da građani naselja Selište traže da im se 
vrati stara rasvjeta koju su imali ako nema mogućnosti da ime se postavi nova. 
 

 
(V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

Jelena Zlobec  
 

1. Traži da na narednoj sjednici OV dobije odgovor sa tačnim podacima kuda su utrošena 
sredstva i koliko je utrošeno sredstava od naknada za građevinsku i komunalnu 
naknadu. Podatke navesti taksativno po stavkama?  

 
Tajiba Brki ć    
 
2. Kada će doći do realizacije naplate za zimsko oštećenje na javnim objektima kako bi se 

ti objekti na vrijeme sanirali prije slijedeće zime?      
Elvir Rožajac   

 
3. Kada će se početi sa obnovom mjesne škole u MZ Ravne? Napominje da pitanje 

postavlja peti put.  
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4. Šta će se poduzeti po pitanju obrušavanja kamenja u tunelu, jer je ugrožena sigurnost 
građana koji prolaze regionalnim putem kroz tunel? (Vareš-Vijaka) 

Ismet Abdulahović     
 

5. Traži od Općinskog načelnika i nadležne Službe da mu se odgovori „Da li postoji 
mogućnost da se na području općine Vareš uspostavi jedan dan u mjesecu za besplatna 
vjenčanja?“  

 
Jasmin Salketić     

 
6. Pitanje se odnosi na Kolegij OV - Zašto na prošlu i pretprošlu sjednicu OV, kada su na 

dnevnom redu bili Izvještaji o radu Savjeta mjesnih zajednica na području općine 
Vareš za 2011. godinu, nisu pozvani predsjednici mjesnih zajednica, na današnju 
sjednicu Vijeća su pozvani i zašto predsjednik MZ Dabravine nije dobio poziv?  

 
7. Pitanje se odnosi na Stručnu službu Vijeća – Kada će MZ Dabravine napismeno od 

Vijeća dobiti akt u kojem će decidno stajati kakav je status vodovoda u MZ 
Dabravine?  

 
Džemo Kevrić     

 
8. Ponovo je postavio vijećničko pitanje – Može li se šta uraditi na pripremi prostorija za 

predstojeće Lokalne izbore u svim mjesnim zajednicama, odnosno ograncima, kome se 
obraćati po mjesnim zajednicama tamo da imamo doslovno ovdje napismeno, u vezi 
održavanja predstojećih Lokalnih izbora? 

 
  

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu zapisnik sa 39. sjednice OV . 

Vijećnica Dženana Bešić u ime Kluba vijećnika SDA izjasnila se da Klub vijećnika SDA neće 
prihvatiti ovakvu formulaciju Zapisnika sa 39. sjednice iz slijedećih razloga: Na str. br. 6  kada se 
raspravljalo o Izvještaju o radu i finansijskom poslovanju JKP d.o.o. Vareš za 2011. godinu, ne 
prihvatamo ovakav sadržaj toka sjednice koji je opisan u onome što stoji u Zapisniku. Podsjetila je 
Vijeće da rasprava koju su imali konkretno ona i predsjedavajući OV i drugi vijećnici, nije imala 
nikakve veze sa raspravom o Izvještaju o radu i finansijskom poslovanju JKP d.o.o. Vareš za 2011. 
godinu, nego o poštivanju etičkih normi i principa ponašanja predsjedavajućeg OV u odnosu na druge 
kolege vijećnike. S tim u vezi traži da Stručna služba preformuliše Zapisnik sa 39. sjednice OV i 
predlaže da se to uradi čak i stenografski  u tom dijelu Zapisnika.  

Vijećnik Džemo Kevrić u ime Kluba BPS izvijestio je Vijeće da Klub vijećnika BPS neće 
podržati usvajanje Zapisnika o čemu je dao komentar i s tim u vezi traži da se u Zapisnik sa 39. 
sjednice OV unesu one riječi koje su bile u stenogramu na 39. sjednici pod tačkom 5.  

Zaključena je rasprava  i predsjedavajući OV je konstatovao da prijedlog vijećnice Dženane Bešić 
i vijećnika Džeme Kevrić koincidiraju i uz suglasnost Vijeća stavio je na glasanje  slijedeći  

Zaklju čak: 

- Obavezuje se Stručna služba OV i ON da  izvrši stenografsku dopunu u Zapisniku 
sa 39. sjednice OV, održane 31.05.2012. godine strana br. 6., da se prenese 
rasprava vođena pod tačkom 5. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JKP 
d.o.o. Vareš za 2011. godinu. 

 
       Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV je konstatovao da je sa 17 glasova 
„ZA“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa usvojen predloženi Zaklj učak. 

 

Predsjedavajući OV je konstatovao da će se Vijeće o usvajanju Zapisnika sa 39. sjednice OV, 
izjašnjavati na narednoj sjednici kada u Zapisnik bude unesena ispravka usvojena po današnjem 
Zaključku. 
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Na raspravu je stavljen prijedlog dnevnog reda iz poziva za 40. sjednicu OV. 

Nije bilo primjedbi niti prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda 40. sjednice OV. 

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda iz poziva za 40. sjednicu OV   
i nakon izjašnjavanja konstatuje da je jednoglasno  usvojen    s l i j e d e ć i  

 
D n e v n i   r e d 

 

1. Prijedlog Odluke o osnivanju Profesionalne vatrogasne jedinice. 

2. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju  JP „Vareš-stan“ d.o.o. Vareš 
za 2011. godinu.   

3. Izvještaj o radu i poslovanju JP „Veterinarska stanica“ d.o.o. Vareš za 
2011. godinu.       

4. Izvještaj o zdravstvenom stanju stanovništva i organizaciji zdravstva na 
području općine Vareš u 2011. godini.  

5. Izvještaj o radu JU Centar za socijalni rad Vareš za 2011. godinu.  

6. Izvještaj o radu JU Opća biblioteka  Vareš za 2011. godinu.   

7. Izvještaj o radu JPU „Dječiji vrti ć“ Vareš za 2011. godinu. 

8. Izvještaj o provođenju Odluke o komunalnom redu općine Vareš za 
2011. godinu.   

9. Informacija o bezbjednosti saobraćaja na području općine Vareš.   

10. Prijedlog Programa utroška sredstava sa kriterijima raspodjele 
sredstava „Subvencije za razvoj poljoprivrede“ utvrđenih budžetom 
Općine Vareš za 2012. godinu. 

11. Tekuća pitanja. 

 

Ad. 1. 

(Prijedlog Odluke o osnivanju 
Profesionalne vatrogasne jedinice.) 

  

Komisija za statutarna pitanja i propise na 32. sjednici održanoj 20.06.2012. godine 
jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- U Prijedlogu Odluke u  članu 1. u drugom redu riječi „(u daljem tekstu: PVJ)“, brišu se. 

- U Prijedlogu Odluke (na bosanskom jeziku) u članu 2. u zadnjem redu riječi „o 
procjeni“ zamjenjuju se rije čima „sa procjenom“ ostali tekst u članu ostaje isti. 

- U Prijedlogu Odluke u članu 4. riječi „rukovodilac Službe za civilnu zaštitu.“ 
zamjenjuju se riječima „Op ćinski načelnik.“ 

Ispred  predlagača, pomoćnik načelnika Željko Franjić dao je kratko objašnjenje za ovu tačku 
dnevnog reda i podsjetio je Vijeće da je ovlašteni predlagač prihvatio predloženi stav Komisije za 
statutarna pitanja i propise.  

 
Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o osnivanju Profesionalne vatrogasne jedinice.  
  
Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV je konstatovao da je sa 21 glasom „ZA“ 

usvojena 
Odluka o osnivanju 

Profesionalne vatrogasne jedinice.    
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Ad. 2. 

 (Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju  
JP „Vareš-stan“ d.o.o. Vareš za 2011. godinu.) 

 
Predlagač nije imao dodatno objašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, prijedloge, sugestije i mišljenja iznijeli 
vijećnici: Ivan Lučić, Elvir Rožajac, Džemo Kevrić, Mario Mirčić, Ismet Abdulahović i Nihad Parić. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o radu i 
finansijskom poslovanju JP „Vareš-stan“ d.o.o. Vareš za 2011. godinu..  

Nakon izjašnjavanja vijećnika  predsjedavajući OV je konstatovao da je sa 20 glasova „ZA“ i 
1 glasom „PROTIV“ usvojen 

 
Izvještaj o radu i finansijskom 

poslovanju JP „Vareš-stan“ d.o.o. Vareš za 2011. godinu.  
 

Ad. 3. 

(Izvještaj o radu i poslovanju 
JP Veterinarska stanica d.o.o. Vareš za 2011. godinu.) 

             
 
Predlagač nije imao dodatno objašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

   
Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JP Veterinarska stanica d.o.o. Vareš za 2011. godinu.  

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV je konstatovao da je sa 21 glasom „ZA“  
usvojen 

Izvještaj o radu i poslovanju 
JP Veterinarska stanica d.o.o. Vareš za 2011. godinu.     

 
  

Ad. 4.  

(Izvještaj o zdravstvenom stanju stanovništva i organizaciji 
zdravstva na području općine Vareš u 2011. godini.) 

             

Predlagač nije imao dodatno objašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, sugestije i mišljenja iznijeli 
vijećnici: Elvir Rožajac, Džemo Kevrić, Nikola Šimić i Ivan Lučić.  

            Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o 
zdravstvenom stanju stanovništva i organizaciji zdravstva na području općine Vareš u 2011. godini.    

            Nakon izjašnjavanja vijećnika, predsjedavajući OV je konstatovao da sa 20 glasova „ZA“ i 1  
„SUZDRŽANIM“ glasom  usvojen 

 
Izvještaj o zdravstvenom stanju stanovništva i organizaciji 

zdravstva na području općine Vareš u 2011. godini.  
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Ad.5. 

(Izvještaj o radu  JU Centar za socijalni rad Vareš za 2011. godinu.) 
 
 

Predlagač nije imao dodatno objašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 
 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge i mišljenja iznijeli: vijećnik Elvir Rožajac i 
pomoćnik načelnika Rusmir Berberović. 

 
Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o radu JU 

Centar za socijalni rad Vareš za 2011. godinu.   
 
Nakon izjašnjavanja vijećnika, predsjedavajući OV konstatuje da je sa 20 glasova „ZA“ 

usvojen   
 

Izvještaj o radu  
JU Centar za socijalni rad Vareš za 2011. godinu.     

 

 

Ad. 6. 

(Izvještaj o radu JU Opća biblioteka Vareš za 2011. godinu.) 
 
 

Predlagač Jasmina Šijak upoznala je Vijeće da je Opća biblioteka Vareš dobila refundaciju 
sredstava za materijalne troškove i da su troškovi za električnu energiju, komunalne usluge i dr. 
izmireni. Ispred Vlade je formirana grupa koja bi trebala pripremiti pravnu analizu propisa kojima se 
uređuje način osnivanja i finansiranja ustanova kulture sa prijedlogom mjera.   

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje stavove i mišljenja iznijeli vijećnici: Elvir Rožajac i 
Dženana Bešić.  

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o radu JU 
Opća biblioteka Vareš za 2011. godinu. 

       Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 21 glasom 
„ZA“usvojen 

 

Izvještaj o radu 
JU Opća biblioteka Vareš za 2011. godinu.   

 

Ad. 7.  

(Izvještaj o radu JPU „Dječiji vrti ć“ Vareš za 2011. godinu.)   
 

Predlagač nije imao dodatno objašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.  

            Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 
Izvještaj o radu JPU „Dječiji vrti ć“ Vareš za 2011. godinu.   

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV  konstatuje da je sa 21 glasom «ZA»  
usvojen  

 
Izvještaj o radu 

JPU „Dječiji vrti ć“ Vareš za 2011. godinu.   
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Ad. 8. 

 (Izvještaj o provođenju Odluke o  
komunalnom redu općine Vareš za 2011. godinu.) 

 
Predlagač nije imao dodatno objašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.    

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 
Izvještaj o provođenju Odluke o komunalnom redu općine Vareš za 2011. godinu.  

           Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV  konstatuje da je sa 21 glasom «ZA»   
usvojen      

Izvještaj o provođenju Odluke o  
komunalnom redu općine Vareš za 2011. godinu.     

 

 

Ad. 9. 

(Informacija o bezbjednosti  
saobraćaja na području općine Vareš .) 

 

Predlagač nije imao dodatno objašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.    

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, prijedloge, sugestije, mišljenja i pitanja 
iznijeli vijećnici: Elvir Rožajac, Ismet Abdulahović, Nihad Parić, Ivan Lučić, Tajiba Brkić, Džemo 
Kevrić, predsjednik MZ Duboštica Tihomir Pendić i pomoćnik načelnika Rusmir Berberović.  

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV predložio je Vijeću da primi k znanju Informaciju 
o bezbjednosti saobraćaja na području općine Vareš uz  slijedeće  

Zaklju čke: 

1. Obavezuje se Općinski načelnik i nadležna Služba da se u roku od 30 dana dostavi 
PS Vareš prečišćeni tekst Odluka o sigurnosti saobraćaja na cestama. 

 
2. Obavezuje se Općinski načelnik i nadležna Služba da se izvrši evidentiranje 

neadekvatne i zbunjujuće vertikalne signalizacije i o tome obavijeste nadležni, a 
one koje su u nadležnosti Općine Vareš da se pripremi plan postavljanja 
adekvatne vertikalne signalizacije na području općine Vareš. 

 
Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV  konstatuje da su sa 21 glasom „ZA“  

usvojeni predloženi Zaključci  i primljena k znanju 

Informacija o bezbjednosti 
saobraćaja na području općine Vareš.  

 

Ad. 10. 

(Prijedlog Programa utroška sredstava sa kriterijima 
raspodjele sredstava „Subvencije za razvoj poljoprivrede“  

utvrđenih budžetom Općine Vareš za 2012. godinu.) 
 

 Predlagač nije imao dodatno objašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, prijedloge, sugestije i mišljenja iznijeli 
vijećnici: Kenan Kamenjaš, Džemo Kevrić, Dženana Bešić, Ismet Abdulahović i Nikola Šimić. 

 Pošto se više nitko od vijećnika nije javio za učestvovanje u raspravi, predsjedavajući OV 
pozvao je predstavnika predlagača da odgovori, ukoliko je u mogućnosti,  na postavljena pitanja. 
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Predstavnik predlagača Dragan Orozović dao je dodatna pojašnjenja za ovu tačku dnevnog 
reda i odgovorio na neka pitanja vijećnika postavljena u raspravi. 

Nastavljeno je sa raspravom u kojoj su učestvovali vijećnik Džemo Kevrić, predsjedavajući 
OV Josip Malbašić i vijećnik Ivan Lučić koji je predložio da Vijeće donese zaključak da nadležna 
Služba pripremi podatke i da Općinski načelnik uputi dopis Federalnom ministarstvu za poljoprivredu 
i Federalnoj upravi policije i da se obavijesti o nezakonitostima u raspodjeli sredstava za poticaje. 

Na traženje Općinskog načelnika, predsjedavajući OV dao je pauzu u trajanju od 10 minuta. 

Nastavljeno je sa radom i predstavnik predlagača Dragan Orozović odgovorio je na pitanja 
postavljena od strane vijećnika Džeme Kevrić i Ivana Lučić.  

Predsjedavajući OV pozvao je vijećnika Ivana Lučić da se izjasni da li odustaje od svog 
prijedloga. 

Vijećnik Ivan Lučić se izjasnio da ostaje kod svog prijedloga. 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV predložio je slijedeće  

Zaklju čke: 

1. Sukladno članu 100. Poslovnika o radu OV- prečišćeni tekst, Vijeće daje 
suglasnost na predloženi Program utroška sredstava sa kriterijima raspodjele 
sredstava „Subvencije za razvoj poljoprivrede“ utvrđenih budžetom Općine 
Vareš za 2012. godinu. 

 
              Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 
 

Predsjedavajući OV stavio je predloženi Zaključak na izjašnjavanje i nakon izjašnjavanja 
vijećnika konstatovao  da je sa 21 glasom „ZA“ usvojen predloženi Zaključak. 

2. Zadužuje se Općinski načelnik da na osnovu podataka kojima nadležna Služba 
raspolaže ukaže na moguće zloupotrebe kod dodjele Federalnih poticaja za 
poljoprivredu i da sa tim upozna Federalnu upravu policije i premijera Federalne 
vlade. 

 

Za riječ se javio Općinski načelnik i izjasnio se da zbog poslova koji slijede u ostvarivanju 
poticaja, koji se pokušavaju ostvariti drugim linijama, traži da to bude zaključak Vijeća i da u potpisu 
predloženog zaključka bude predsjedavajući OV. Mišljenja je da je dodjela sredstava urađena po 
Zakonu. 

Predsjedavajući OV skrenuo je pažnju da Općinski načelnik izvršava Zaključke Vijeća i da 
OV nema potrebne podatke, nego to ima nadležna Služba, a ako Vijeće da suglasnost, u potpisu 
Zaključka pored potpisa Općinskog načelnika, može da stoji i potpis predsjedavajućeg OV. 

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog Zaključka i nakon izjašnjavanja 
vijećnika konstatovao da je sa 21 glasom „ZA“ usvojen predloženi Zaključak.  

  
                                                             Ad. 11. 

( T e k u ć a   p i t a n j a) 
 
 

1. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je Općinskom vijeću upućena predstavka od strane 
gospođice Katarine Pejčinović u vezi rješavanja problema upotrebe plastičnih vrećica.  
 

  Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, sugestije i mišljenja iznijeli vijećnici: Mato 
Pavić, Ivan Lučić, Jelena Zlobec, Nikola Šimić, Željko Matić, predsjedavajući OV Josip Malbašić i  
pomoćnik načelnika Rusmir Berberović. 
             Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV, na osnovu sprovedene rasprave, predložio je 
slijedeći  
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Zaklju čak: 

- Obavezuje se Općinski načelnik i nadležne Službe da problem u vezi upotrebe 
plastičnih vrećica izuče-razmotre,  predložena rješenja iz Inicijative i ukoliko 
nađu da je neko od njih primjereno situaciji u kojoj se nalazimo, da ga Vijeću u 
vidu odluke ponude za narednu sjednicu, ukoliko ne,  onda da pripreme nacrt 
Inicijative za više razine vlasti kojima bi pokrenuli akciju širih razmjera da se 
ovaj problem počne rješavati. 

 
         Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV je konstatovao da je sa 21 glasom 
„ZA“ usvojen predloženi Zaklju čak. 

 
 

2. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je Vijeću upućeno pismeno od strane Marinke 
Dužnović iz Osoja a u vezi sanacije puta za naseljeno mjesto Osoje, općina Vareš. 

 
 Otvorena je rasprava  u kojoj je su učestvovali predsjedavajući OV i Općinski načelnik. 
  
 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV predložio je slijedeći 

Zaklju čak: 
 

- Obavezuje se Općinski načelnik da nadležne iz Općine Vareš uputi na teren i da se 
utvrdi stanje  lokalnog puta za naseljeno mjesto Osoje i da poduzmu sve mjere da 
se do početka školske godine, po mogućnosti i prije, izvrši sanacija puta.  

 
 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV je konstatovao da je sa 21 glasom „ZA“ 
usvojen predloženi Zaključak. 
 
3. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je od Federalnog ministra zdravstva, gospodina 

prof. dr. Rusmira Mesihović, dostavljen odgovor na naš upit u vezi liječenja građana općine 
Vareš u zdravstvenim ustanovama na području Sarajeva i na području Federacije BiH. 
 

  Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Ivan Lučić, Elvir Rožajac, Kenan 
Kamenjaš, Mario Mirčić, Majda Muftić, Mato Pavić, Nihad Parić, Tajiba Brkić, Željko Matić, Jelena 
Zlobec, Džemo Kevrić, Milan Knežević, Jasmin Salketić, Dženana Bešić, i predsjedavajući OV Josip 
Malbašić.    

 
Na osnovu vođene rasprave, predsjedavajući OV predložio je slijedeći  

 
Zaklju čak: 

- Obavezuje se Općinski načelnik da odgovori na pismo gospodinu ministru    
       Rusmiru   Mesihović, da ga upozori da mi znamo za zakonske i ustavne odredbe,    
      ali da znamo i da se onda svjesno provodi diskriminacija s obzirom da se  
      stanovnici općine Olovo već godinama lijeće u Sarajevu iako su u istom kantonu    
       kao stanovnici općine Vareš. 

Obavezuje se Općinski načelnik da organizuje sastanak na koji će biti pozvani 
federalni ministar i kantonalna ministrica zdravstva gospođa Balorda, a pošto je 
ovo stvar Vijeća i načelnika, na sastanak pozvati i predsjednike Klubova, odnosno 
prošireni Kolegij sa predstavnicima svih političkih stranaka koje participiraju u 
Vijeću. 

 
 Predsjedavajući OV stavio je predloženi zaključak na izjašnjavanje i nakon izjašnjavanja 
vijećnika konstatovao  da je sa 21 glasom „ZA“ usvojen predloženi Zaključak. 

 
4. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da Vijeću i Općinskom načelniku upućen dopis od 

strane Kantonalne Uprave za inspekcijske poslove-Sektor za inspekcijski nadzor u oblastima 
rada, prometa roba, vršenja usluga, obrta, saobraćaja i tehnike, koji se odnosi na pritužbe  
Disko kluba Campari iz Vareša, vezano za izdavanje rješenja o produženom radu u 
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ugostiteljskim objektima suprotno odredbama općinske Odluke o radnom vremenu u 
određenim djelatnostima.  
 

 Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao Općinski načelnik i izvijestio Vijeće da više neće 
biti izdavanja rješenja za produženi rad u ugostiteljskim objektima suprotno odredbama Odluke koja je 
to regulisala. U raspravi su učestvovali i vijećnik Nihad Parić i predsjedavajući OV Josip Malbašić. 
  
 Predsjedavajući OV je konstatovao da je Vijeće primilo k znanju stav iznesen od strane 
Općinskog načelnika. 

 
5. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je Vijeću upućeno pismeno-Zaključak NO JKP 

d.o.o. Vareš u kome se traži od Općinskog vijeća Vareš hitno donošenje novih uputa i 
smjernica vezanih za problem upravljanja javnim vodovodom MZ Dabravine. 
 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Jasmin Salketić, Mario Mirčić, Ismet 
Abdulahović i Ivan Lučić. 

 Predsjedavajući OV je konstatovao da ovog časa nema nitko da ponudi rješenje i predložio je 
da Vijeće donese slijedeći  

Zaklju čak: 
- Zadužuje se Općinski načelnik i nadležna Služba da se pripremi prijedlog rješavanja 

ovog Zaključka NO JKP d.o.o. Vareš u roku od 30 dana i dostavi Općinskom vijeću i da 
se o tome obavijesti Skupština JKP d.o.o. Vareš. 
 

 U daljoj raspravi su učestvovali vijećnik Kenan Kamenjaš, predsjedavajući OV i vijećnik 
Jasmin Salketić koji je predložio da se JKP d.o.o. Vareš uputi akt po kojem Vijeće njemu šalje samo 
onu proceduru-činjenice koje su bile i da ne gazduje više vodovodom u MZ Dabravine.  
 
 Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog Zaključka koji je on predložio i nakon 
izjašnjavanja vijećnika konstatovao da sa 8 glasova „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i 7 
„SUZDRŽANIH“ glasova nije usvojen predloženi Zaključak. 
 
 Za riječ se javio vijećnik Ismet Abdulahović i zatražio da predsjedavajući OV stavi na 
izjašnjavanje prijedlog koji je predložio vijećnik Jasmin Salketić. 
 
 Predsjedavajući OV skrenuo je pažnju na odredbe Poslovnika o radu OV i izjasnio se da 
vijećnik Jasmin Salketić ima mogućnost u daljem toku ove tačke dnevnog reda predložiti rješenje 
ovog problema pod tekućim pitanjima. 

 
6. Vijećnik Jasmin Salketić predložio je slijedeći  

Zaklju čak: 
- Da Vijeće  uputi dopis JKP d.o.o. Vareš u kome će se navesti sve činjenice-

argumenti, po kojima je odlukom-presudom Kantonalnog suda i odlukom-
apelacijom Vrhovnog suda Federacije vodovod vraćen na upravljanje građanima 
MZ Dabravine i naložena obnova postupka, da je općinska administracija izvršila 
obnovu postupka i da postupak koje je obnovljen nije dobio potrebnu većinu u 
Vijeću, znači da JKP d.o.o. Vareš više ne upravlja vodovodom u MZ Dabravine, 
općina Vareš.   

         
        Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Mato Pavić,  Ismet Abdulahović, 
Ivan Lučić, predsjedavajući OV i pomoćnik načelnika Ermin Musa. 
         
        Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje predloženi 
Zaključak i skrenuo pažnju da je dao upozorenje da takvo rješenje nije u skladu sa Zakonom i 
da se ono ne može riješiti Zaključkom. 
 
       Za riječ se javio vijećnik Kenan Kamenjaš i u svom izlaganju podsjetio prisutne na presudu 
Kantonalnog suda i zatražio da se prijedlog vijećnika Jasmina Salketić stavi na glasanje i da se 
problem riješi.  
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 Predsjedavajući OV još jednom je skrenuo pažnju da ponovni postupak koji je naložen 
tuženom organu po presudi Kantonalnog suda nije završen jer nije donesena nova odluka i podsjetio je 
da  vijećnik ili Klub vijećnika ima pravo  kao ovlašteni predlagač  staviti prijedlog odluke u proceduru.  

U daljoj raspravi učestvovao je i vijećnik Ivan Lučić. 
  
 Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog vijećnika Jasmina Salketić i nakon 
izjašnjavanja vijećnika konstatovao da je sa 12 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 2 
„SUZDRŽANA“ glasa usvojen predloženi Zaključak. 

 
7. Vijećnica Dženana Bešić upoznala je Vijeće sa sadržajem dopisa, koji je kao vijećnica OV 

uputila ministru za boračka pitanja gospodinu Tuki, a vezano za rezultate konkursa za 
stipendije Ministarstva za boračka pitanja ZDK u kome traži povećanje broja odobrenih 
stipendija za studente općine Vareš. Sa odgovorom koji je Ministar je dostavio, vijećnica 
Dženana Bešić je upoznala Vijeće i u vezi s tim predložila slijedeći  

  
Zaklju čak: 

- Obavezuje se nadležna Služba da pripremi, a Vijeće ovlašćuje Općinskog 
načelnika i predsjedavajućeg OV da  akt upute Ministarstvu za boračka pitanja i 
premijeru ZDK, kojim se traži da Ministarstvo za boračka pitanja ZDK poveća 
broj stipendija za akademsku 2011/2012. godinu dodijeljenih vareškim 
studentima.  

 
              Nije bilo rasprave o predloženom prijedlogu i predsjedavajući OV je stavio predloženi 
Zaključak na izjašnjavanje. 
 
              Nakon izjašnjavanje vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 19 glasova 
„ZA“ usvojen predloženi Zaklju čak. 

 
8. Vijećnik Ivan Lučić  predložio je Vijeću dvije Inicijative i to: 
 

- Da Vijeće donese Zaključak da se ukloni preostali materijal koji je ostao 
nakon uklanjanja ruševnog objekta u ul. Zvijezda prema Nikovcu.  

 
- Da Vijeće donese Zaključak da se iz sredstava koja su planirana za 

ekologiju u budžetu općine Vareš za 2012. godinu, izvrši saniranje 
nastrešnica na izletištu Ponikve i izvrši saniranje-poravnanje terena na 
kome se nalazi otpad. 

 
       O predloženim Inicijativama dao je i obrazloženje. 

 
 Otvorena je rasprava o predloženim Inicijativama u kojoj su učestvovali vijećnici Elvir 
Rožajac, Kenan Kamenjaš, Ivan Lučić i Općinski načelnik. 
 
 Vijećnik Ivan izjasnio se da ostaje kod svojih predloženih Inicijativa. 
 
 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje predložene Inicijative. 
  
 Nakon izjašnjavanje vijećnika predsjedavajući OV konstatovao je da su sa 17 glasova „ZA“ 
usvojene predložene Inicijative. 

 
9. Vijećnik Elvir Rožajac  predložio je Vijeću Inicijativu: 
 

- Da nadležna Služba uputi dopis „Šummex-u“ d.o.o. Vareš u kome se traži 
da izvrše uklanjanje ruševnih objekata-štala koje su u njihovom vlasništvu 
(Bukovica i Studenac). 
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 Nije bilo rasprave o predloženoj Inicijativi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 
predloženu Inicijativu i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatovao da je sa 16 glasova „ZA“ 
usvojena predložena Inicijativa. 
 
 
10. Vijećnik Jasmin Salketić podsjetio je prisutne na predstojeći događaj „Dani Srebrenice“ i u 

vezi s tim predložio je Inicijativu da se podrže učesnici marša za Srebrenicu postavio pitanje 
Općinskom načelniku da ako je u mogućnosti obezbjedi sredstva za kupovinu majica sa 
obilježjima općine Vareš učesnicima manifestacije.   

 
Općinski načelnik je izjavio da nema sredstava ali ima auto za podršku učesnicima marša. 

  
 Predsjedavajući OV je konstatovao da je Općinski načelnik po ovom pitanju se izjasnio da 
nema novčanih sredstava i da će učesnike manifestacije, kao i do sada, pratiti vozilo Općine Vareš.  

 
11. Predsjedavajući OV upoznao je Vijeće na učestalu prepisku JKP d.o.o. Vareš, koju po nalogu 

Skupštine JKP d.o.o. Vareš, dostavlja Vijeću, a u vezi dostave računa za obračunatu razliku 
između kalkulativnih i trenutnih cijena komunalnih usluga. U vezi s tim traži od Općinskog 
načelnika da razriješi ovu situaciju, da se najozbiljnije razmisli da se izvrši rebalans budžeta 
da se ovo nesporno potraživanje uvrsti u budžet ili ako se smatra da je sporno, onda da se spor 
počne rješavati.  

  
 
 
  Sjednica je završena u 14 sati i 50 minuta. 
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